
Miljø- og Fødevareudvalget

Til: Klima-, energi- og forsyningsministeren

Dato: 18. september 2019

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

MOF alm. del

Spørgsmål 114

Vil ministeren redegøre for, om det under de gældende regler er muligt for kommuner at

undtage frivillige foreninger, der laver loppemarkeder, fra gebyrer, når de benytter gen-

brugspladsen, og hvis nej, vil ministeren i så fald tage initiativ til at fjerne gebyret eller op-

fordre kommunerne hertil, så der ikke stilles hindringer i vejen for den cirkulære økonomi?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Zenia Stampe (RV).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Zenia.Stampe@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

René Christensen
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